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Zápis ze 41. řádného jednání výkonného výboru České asociace stolního tenisu 
 

Datum: 28. 11. 2013, 13:00h, Praha ‐  Strahov 
Přítomni: 
Z. Špaček – předseda VV, N. Endal, J. Brothánek, P. Bohumský  – místopředsedové VV, 
hosté: dva členové firmy Leemon (částečně, pouze při prezentaci) 
 
 

VV projednal: 

 

1) Podrobnou zprávu J.Brothánka o průběžném stavu hospodaření ČAST a její dceřiné společnosti 
TT Marketing s.r.o. k  28. 11. 2013. ČAST od MŠMT obdržela zbytek finančních prostředků pro 
rok 2013. VV konstatoval, že největším úskalím bude proúčtování všech dotací z programu V. 
MŠMT  poskytnutých  v rámci  ČAST,  zejména  v projektu  na  podporu  mládeže  v jednotlivých 
klubech. VV dále konstatoval, že finanční situace v ČAST je stabilizována.   

2) Zprávu  J.Brothánka  o místě  konání MČR  dospělých  2014  –  březen  2014.  Pravděpodobným 
místem konání bude Plzeň – čeká se jen na dokončení opravy tamní sportovní haly. Náhradním 
řešením je Jaroměř. Vše se potvrdí do vánočních svátků, kdy se má v plzeňské hale konat první 
sportovní událost. J. Brothánek bude VV průběžně informovat.  

3) Zprávu Z. Špačka a J. Brothánka ze schůzky předsedů svazů v rámci ČUSu. Nejdůležitějšími body 
tohoto setkání byly: výhled financování sportu pro rok 2014, zpráva o realizaci SCS (Sportovních 
center sportu) a informace o změnách vyplývajících z nového občanského zákoníku. 

4) FIrma Leemon VV seznámila s novými  trendy možné propagace sportu, zejména v návaznosti 
na  internet  a  na  sociální  sítě.  Navrhla  i  řešení  pro  stolní  tenis.  Projekt  byl  prezentován 
v několika krocích. VV se bude novou koncepcí intenzivně zabývat. 

5) Účast předsedy na schůzi výkonného výboru a následně na valné hromadě ČMKV. 

6) Řešení trenérských postů reprezentace mužů a žen. Oba trenéři na svých postech skončili, a to 
dohodou. VV  se  shodl,  že  by  oba měli  pokračovat  v rámci  ČAST,  a  to  do  31.5.2014. Novým 
trenérem  žen  byl  jmenován  P.  Krpec,  vedením mužů  byl  pověřen  do MS  v Tokiu  (včetně)  J. 
Plachý. N. Endal a Z. Špaček  informovali ostatní členy VV o schůzce s J. Plachým, kde se řešila 
zejména tvorba nového reprezentačního týmu mužů a systém nominace na MS družstev.   

7) Nabídku deníku Sport,  internetové stránky  iSport.cz a vydavatelstvím RAS při projektu nového 
webového  rozcestníku  českého  sportu.  Koordinací  projektu  byl  pověřen  na  jeho  počátku  F. 
Zálewský.    

8) Situaci okolo podezřelých  sázek  ve  stolním  tenisu  ze  strany hráčů  registrovaných  v  ČAST. VV 
konstatoval,  že  částečně  je  tento problém  řešen v pravidlech  stolního  tenisu. VV  se  shodl,  že 
bude ještě před Konferencí nutné k tomuto tématu vydat speciální směrnici. 

9) Informaci  Z.  Špačka  o  spolupráci  s právníkem  P.  Čepkem  v rámci  ČAST,  zejména  při  tvorbě  a 
kontrole smluv. 
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10) Informaci J. Brothánka o závěrečném vyúčtování WT 2013 v Olomouci a  informaci N.Endala o 
WT dospělých v roce 2014. 

 

VV schválil: 

1) Účast předsedy na jednání DR dne 30.11.2013 v Lednici.  

2) Kompenzaci registračních poplatků za rok 2013 pro regionální svaz Plzeň‐město ve výši 12.960,‐
CZK. 

3) Účast Z.Špačka na finále Českého poháru ve Valticích dne 30.11.2013. 

4) Návrhy dotačních programů MŠMT, I. ‐ reprezentace a II. ‐ talentovaná mládež pro rok 2014.   

5) Nominaci na MSJ v Rabatu  (Maroku) ve dnech 1.  ‐ 8. 12. 2013. Soutěž  jednotlivců: Reitšpies, 
Seibert, Mynářová,  Štefcová.  Polanský  a  Tomanovská  v  případě,  že  se  posunou  na  žebříčku 
z role náhradníků. Trenéři: P. Špaček a K. Koutný. Odlet 3. 12., návrat 8. 12. 2013. 

6) Po  vzájemné  dohodě  ukončení  činnosti  reprezentačního  trenéra  mužů  Tomáše  Demka 
k 31.12.2013 a  reprezentačního  trenéra žen M.Cecavi k témuž datu. Tým mužů povede až do 
MS  dospělých  v Tokiu  včetně  (květen  2014)  Josef  Plachý ml.  Trenérem  žen  byl  jmenován  P. 
Krpec.  

 

Uložil: 

1) Z.  Špačkovi:  Zajistit  zpracování  a  podepsání  smlouvy  s SKST  Hodonín  na WTJ  a  juniorskou 
evropskou olympijskou kvalifikaci v Hodoníně – únor 2014. 

T: 20. 12. 2013 

2) N.  Endalovi: Nahlásit  a  projednat  s  panem  Kumpoštem  (OV)  významné  akce  stolního  tenisu 
pořádané  v ČR  v letech  2014  a  2015.  OV  přislíbil,  že  bude  projednávat  s MŠMT  finanční 
podporu jednotlivých sportovních akcí za všechny sporty v rámci ČUSu. 

T: 10.12.2013 – nahlášení, 15.1.2014 ‐ projednání 

3) Z. Špačkovi: Předložit návrhy termínu Konference ČAST v roce 2014. 

T: 10.12.2013 

4) J. Brothánkovi: Zajistit proplacení kompenzaci evidenčních poplatků pro Regionální svaz Plzeň‐
město ve výši 12.960,‐. 

T: 20.12.2013 

5) J.  Brothánkovi:  Zajistit  předání  žádostí  dotačních  programů  I.  a  II.  MŠMT  dle  pokynů 
ministerstva.  

T: 30. 11. 2013 
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Jednání ukončeno 28. 11. 2013 v 18:30h. 

Příští zasedání VV: 10. 12. 2013 na Strahově ve 13 hodin. 

 

Zapsal: Z. Špaček 
Schválili: J. Brothánek, N. Endal, Z. Špaček, P. Bohumský 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


